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INTERPELACJA 
 

Agnieszka Danielewicz 

(Koalicja Obywatelska) 

Szanowny Pan 

Roman Ciepiela 

Prezydent m. Tarnowa 

 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, bardzo proszę o  stworzenie w  strefie relaksu na 

Kantorii  miejsc gdzie mogłyby stać food trucki. Poszerzyłoby to ofertę 

gastronomiczną i atrakcyjność miejsca.  

.  

 

 

         z poważaniem  

        Agnieszka Danielewicz 


